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Dato: 13. november 2012 
Sted: Jacob Lindbergs Vej 10, st., mf., 2400 København NV 
Deltagere: Bestyrelsen: Jean Thierry, Annette Melgaard Hansen, A. Meier, Niels Pallesen. Birgitte Vest 
Rasmussen (projektleder, fsb), Flemming Von Wowern (driftsleder), Solveig Petot (projektleder, 
Beboerprojektet), Thomas Wainø (arkitekt, NoVa5)  
Afbud: Bestyrelsen: Anja Jensen, Mileva Dimitrov, Per Rasmussen, Zeinab Farah Mohamud. Marie Thing 
(arkitekt, NoVa5) 
Fraværende: Abdullahi Hassan Anshur, Stanislav Milchev 
Referent: Tina Høy Sørensen (sekretariatsmedarbejder) 
 

 Midtvejsmøde om vaskeriprojektet  
 
 
Hvis vi skal have støtte til forbedring af vaskeriet, kræver det, at projektet har en vision. Arkitekterne kan 
godt lave justeringer, uden hovedideen går tabt. 
Thomas viser overhead-tegning af området og foreslår bl.a. en teglstensmur, at indgangen bliver markeret 
med nogle låger, to opholdszoner med drivhuse, ovenlys, da der mangler lys, nogle plader, der placeres et 
stykke fra gulvet, reflekterer lyset og skaber mere lys, reolvæg med mange hylder. 
Diskussion om bordfodbold, udskiftning af rutsjebane, klatrestativ osv., babygynger har været efterlyst, og 
der mangler noget at klatre på. 
Andre forslag (også beboernes) er gode drikkevarer, bord-stol-løsning, bløde sofaer eller stole, internet, 
overvågning, spil. 
En tegner lavede referat til workshoppen i vaskeriet. Ønsker fra workshoppen: For koldt, blade, lydisolering, 
træningsrum, online booking, spil, bordfodbold, pynte vaskemaskinerne, musik, zoner med forskellige typer 
ophold, flere vaskeborde (tøjsammenfoldning), gamle bøger, legetøj, vaskemaskiner der virker, 
børnevenligt, legemuligheder, bedre lys, kaffe/ kage/servering, bøjler til overfrakker, infovæg, grønne 
planter, tryghed. 
 
Man skal evt. kunne booke vaskemaskiner hjemmefra.  
 
Marie og Thomas er færdige med et forslag og overslag over udgiften om 3-4 fire uger. De skal have 

bestyrelsens ideer og kommentarer meget snart. 

Næste ansøgningsfrist for Det gode boligliv er først i juni. Dette skal være færdigt inden januar. 

Beslutning 

Thomas arbejder videre med projektet, og ideer og kommentarer kan vi melde til Birgitte. 

Mødet sluttede kl. 20.30. 


